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Inleiding  
Op 15 februari hebben wij jullie per e-mail op de hoogte gebracht van onze verkenning naar een 
intensievere samenwerking of zelfs een mogelijke fusie tussen onze verenigingen. Na 
zorgvuldige overweging zijn wij, de besturen van AV Phoenix en U-Track, tot de conclusie 
gekomen dat samengaan de meest logische stap voorwaarts is. Tijdens de aankomende 
Algemene Ledenvergaderingen (ALV's) zullen we jullie toestemming vragen om de plannen voor 
een mogelijke fusie verder uit te werken. Dit is een voorbereidende stap naar een definitieve ja – 
nee beslissing, die met inzicht en goedkeuring van zowel de besturen als jullie, de (ouders van) 
leden, in het najaar genomen zal worden.  
Deze notitie dient als een overzicht van de redenen achter de fusie, de stappen die we tot nu toe 
hebben ondernomen, en de vervolgacties die nodig zijn voor een weloverwogen beslissing. 
Belangrijker, we zullen toelichten hoe jullie inbreng tijdens de ALV's onmisbaar is voor de 
toekomstige richting van onze verenigingen.  
We staan op een belangrijk punt in de geschiedenis van onze verenigingen. Daarom nodigen we 
jou van harte uit om actief deel te nemen aan de komende ALV's. Jullie stem en inzichten zijn 
cruciaal om samen de beste weg vooruit te bepalen voor AV Phoenix en U-Track.  
  

Aanleiding onderzoekstraject intensivering van de samenwerking  
A.V. Phoenix en U-Track zijn beide bloeiende en gezonde verenigingen. Ze vinden elkaar steeds 
vaker in samenwerkingen. Dit mede omdat de doelstelling en vele cultuuraspecten 
overeenkomstig zijn. Zowel interne en externe ontwikkelingen (zie onderstaand), de input uit 
enquêtes en de brainstromsessies, maar ook de druk op ons als bestuur, motiveerden ons om 
in het najaar van 2023 een verkennende fase naar intensivering van de samenwerking te 
starten.   
 

Interne ontwikkelingen:  
Dubbel werk: We merken dat er veel overlap is in bestuurlijke taken, afstemmingen met 
Gemeente en Atletiek Unie en inrichting van processen zoals ledenadministratie.   
 
Professionaliseringsbehoefte: Er is een groeiende behoefte om kader/ondersteuning verder te 
professionaliseren zoals jeugdondersteuning, administratie en verenigingsmanagement.  



Gezamenlijke activiteiten: We organiseren steeds meer activiteiten samen, zoals 
clubkampioenschappen, Trackmeetings en NK Junioren. De gezamenlijke organisatie laat zien 
dat we deze activiteiten succesvoller kunnen uitvoeren als we samenwerken. Het is duidelijk dat 
we deze niet meer solo succesvol kunnen uitvoeren.   
 
Competitieteams: De wens vanuit senioren en masters om tot samenvoeging van competitie-
teams te komen.  
 
Ongelijke ledenontwikkeling: De ledenontwikkeling per vereniging varieert aanzienlijk tussen de 
groepen. Zo heeft AV Phoenix een sterker accent op de studenten. Aan de andere kant biedt U-
Track met De Derde Helft mogelijkheden voor een op levensfase aangepaste sportbeoefening.  
 
Externe ontwikkelingen:  
Toenemende verantwoordelijkheden: Met de toenemende bestuurlijke verantwoordelijkheden 
en de (nieuwe) wetgeving, zoals het UBO-register, de VOG's, en de wet bestuursaansprakelijk-
heid staan verenigingen voor steeds grotere uitdagingen.   
 
Maatschappelijke trends: De individualiseringstrend en de trend van afnemende interesse in 
langdurige vrijwilligerstaken vereisen een nieuwe benadering van vrijwilligerswerk en 
betrokkenheid.  
 
  
Tot nu toe   
 Als besturen gesproken over hoe we als verenigingen natuurlijk steeds meer naar elkaar 
toegroeien en het gevoel dat we daarbij hebben. Hierbij ook de zorg gedeeld van de steeds 
toenemende bestuurlijke druk en de druk op vrijwilligers.   
  
2. Brainstormsessies met en enquêtes gehouden onder de leden. De uitkomsten gaven de 

besturen van beide verenigingen input om een verdere samenwerking te onderzoeken.   
  

3. Als besturen hebben we ons laten adviseren door Herwin Brillemans, extern 
procesbegeleider met veel ervaring op het gebied van intensivering van samenwerkingen 
binnen verenigingen. Herwin is op kosten van SportUtrecht beschikbaar gesteld.   

  
4. Het samenstellen van een werkgroep om bij de verschillende ledengroepen inzichten te 

verzamelen over de voor- en nadelen van een fusie en deze te vergelijken met die van een 
intensievere samenwerking. Er is tevens gevraagd naar de zorgen die er leven in relatie tot 
een fusie en wat in een fusievereniging in stand gehouden zou moeten worden.    
De werkgroep heeft tientallen interviews gehouden en zo waardevolle inzichten verzameld. 
Deze inzichten zijn met de beide besturen gedeeld. Uit de feedback blijkt een overwegend 
positief beeld over een mogelijke fusie. Leden zien een fusie als kans voor ‘een leven lang 
atletiek'. Zie bijlage 1 voor een samenvatting van de bevindingen van de werkgroep.   
 

5. Leden van beide besturen hebben in meerdere sessies en wisselende samenstelling 
intensief gesproken over de uitkomsten van de werkgroep. Zowel over de kansen van een 
verdere samenwerking als ook over de zorgen en aandachtspunten. Tevens is gesproken 
over welk vorm van verdere samenwerking het meest passend is. Hieruit is geconcludeerd 
dat een volledige fusie de meest gewenste vorm van verdere samenwerking is. In het 
volgende hoofdstuk van deze notitie wordt hierop nader ingegaan.   
  



6. Opstellen van een gedetailleerd stappenplan en tijdslijn voor het vormgeven van de 
fusievereniging en de route naar definitieve besluitvorming.  
  

Fusie  
Een fusie biedt een oplossing voor de groeiende bestuurlijke druk, als gevolg van steeds 
strengere wetgeving. Door een samenvoeging hoeven veel taken niet dubbel gedaan te worden 
en is de groep van potentiële bestuurders, commissieleden en overige vrijwilligers, elk met 
unieke vaardigheden en ervaringen groter. Dit verhoogt de kwaliteit en efficiëntie van het 
besturen en organiseren. Uit landelijke onderzoeken blijkt dat er op termijn waarschijnlijk 
minder vrijwilligers zijn die langdurig grote klussen willen doen. Door samen te gaan, zorgen we 
ervoor dat dit probleem ons minder hard raakt. Zo blijven onze verenigingen sterk en kunnen we 
doorgaan met wat we doen.  
  
Daarbij zien we goede mogelijkheden om dat wat door de het overgrote deel van jullie als meest 
belangrijk wordt gevonden in een fusievereniging te (blijven) realiseren, namelijk:  
1. Sociale verbindingen binnen de eigen groep binnen de setting van een vereniging; 
2. Sporten op het eigen niveau;   
3. Continuering van huidige cultuurelementen.  
  
De hierboven genoemde redenen voor continuïteit vormen de kern van de keuze voor een fusie, 
boven een intensievere samenwerking. Een fusie biedt echter meer dan alleen continuïteit; het 
opent ook deuren naar sportieve groei. Zo wordt het eenvoudiger om gespecialiseerde trainers 
te behouden en aan te trekken. Bovendien vergemakkelijkt een fusie de doorstroom van leden 
tussen de verschillende groepen: van junioren naar studenten, van studenten naar senioren, en 
van actieve atletiekbeoefening naar een op levensfase aangepaste sportbeoefening.  Ook 
kunnen competitieteams van een hoger niveau worden samengesteld.   
  
De besturen zijn ervan overtuigd dat door gezamenlijk en zorgvuldig na te denken er 
mogelijkheden zijn om de nadelen van een fusie deels op te vangen. De besturen verwachten 
dat de zorgen sterk verminderen of beheersbaar gemaakt worden als de details van de 
fusievereniging duidelijk worden. Belangrijk hierbij zal het tempo van eventuele veranderingen 
zijn. Zorgen willen we echter in deze fase niet wegnemen omdat hierbij stil staan cruciaal zal zijn 
voor goede keuzes voor invulling de komende tijd.   
  
Kortom: met een fusie zal een robuuste basis worden gelegd die de kracht, veerkracht en het 
sportieve succes van onze verenigingen op lange termijn zal behouden en versterken.  
  

Stappenplan en tijdslijn naar mogelijke fusie 

Stap 1: Toestemming vragen  
22 maart (Phoenix) & 25 maart (U-Track): Besturen vragen tijdens de Algemene 
Ledenvergaderingen (ALV's) aan jullie toestemming om de plannen voor een mogelijke fusie 
verder uit te werken.  
 
Stap 2: Werkgroepen oprichten en aan de slag  
Laatste week maart en eerste week april: Oprichting van werkgroepen per aandachtsgebied 
vanuit de (ouders van) leden, en een stuurgroep vanuit besturen en leden.   
  
April - Mei: Stuurgroep en werkgroepen werken het fusieplan voor hun aandachtsgebied uit.   
  



April - Juni: Besturen verzamelen ervaringen bij soortgelijke fusietrajecten in de sportwereld, ter 
ondersteuning van ons proces.  
  
Stap 3: Rapportage en evaluatie  
April - Mei: Werkgroepen houden de stuurgroep op de hoogte door middel van verslaglegging na 
iedere bijeenkomst. 
  
10 juni: Eindrapportage per aandachtsgebied, waarin de bevindingen en aanbevelingen worden 
gepresenteerd.  
  
Stap 4: Besluitvorming  
Juni - aug: Besturen besluiten in een go/no-go meeting of de fusie nog steeds de beste route is 
voor verdere samenwerking.  
  
Stap 5: ALV en definitieve beslissing  
Eerste week september: Voorstel tot fusie wordt voorgelegd aan jullie tijdens een ALV.  
Bij een positief besluit: Publicatie van het voornemen tot fusie en de terinzagelegging van 
relevante documenten.  
 
Oktober: Een Bijzondere Algemene Ledenvergadering neemt de definitieve beslissing tot fusie.  
  
Stap 6: Start nieuwe vereniging  
1 januari 2025: Officiële start van de nieuwe vereniging, na een zorgvuldig en betrokken 
fusieproces.  
  

De volgende stap   
Na een akkoord van de leden om de volgende fase in te gaan, zullen een stuurgroep en 
werkgroepen per aandachtsgebied worden gevormd.   
 

De stuurgroep zal een overkoepelende blik werpen op het fusieproces en de voortgang van de 
werkgroepen begeleiden. Daarnaast ontwerpt zij de verenigingsstructuur zijnde de 
bestuursstructuur inclusief taakverdeling, de commissie-vorming, de rol van de 
verenigingsmanager alsook de algemene overlegstructuur. Hierbij zal ook aandacht zijn voor de 
positionering van studenten en de HLG. De stuurgroep zal bestaan uit maximaal zes leden, 
inclusief ten minste één bestuurslid van elk van de huidige besturen. De stuurgroep zal ook een 
aanzet geven hoe transparantie, verantwoording, en integriteit binnen de nieuwe vereniging te 
waarborgen.  
 
De werkgroepen krijgen een opdracht om, ieder voor hun eigen aandachtsgebied, uit te werken 
hoe zij de situatie zien nadat de fusie volledig is afgerond. Met hierbij:  

• Hoe zijn hierbij de voordelen geoptimaliseerd?  
• Wat is het antwoord op de nadelen?  
• Hoe om te gaan met zorgen en aandachtpunten?  
• Welke stappen, tijdspad en betrokkenheid van wie bij de realisatie? 
  

Er zal voldoende ruimte zijn om de opdracht verder zelf in te vullen. De volgende 7 werkgroepen 
zullen bestaan uit (ouders van) leden die nu al nauwe betrokkenheid hebben bij het 
aandachtsgebied: 
  
1. jeugd (indien nodig op te splitsen in subgroep pupillen en junioren);  
2. masters, atleten technische nummers en wedstrijdatleten;   



3. lange afstandslopers en recreanten;  
4. accommodaties en materiaal;  
5. eigen wedstrijden en vereniging brede evenementen;  
6. communicatie; 
7. financiën en ledenadministratie.  
  
Zie bijlage 2 voor een eerste voorlopige aanzet welke aspecten opgepakt zullen worden door 
welke werkgroep.  
 

Direct na goedkeuring tijdens de Algemene Ledenvergaderingen (ALV's) zullen we een schrijven 
versturen. Hierin opgenomen de specifieke doelstellingen van elke werkgroep inclusief 
informatie over hoe je je interesse voor deelname aan een specifieke werkgroep kenbaar kunt 
maken.  
  

Wat vragen we aan jullie tijdens de Algemene Ledenvergaderingen (ALV's) 
In de ALV's van maart (AV Phoenix 22 maart en U-Track 25 maart) zullen de besturen aan jullie 
toestemming, zogenaamd mandaat, vragen om een fusie verder uit te werken. Dit zal gebeuren 
door een nieuw te vormen stuurgroep, ondersteund door diverse werkgroepen.   
Dit met als doel is dat er in de zomer een concreet fusievoorstel ligt waarover jullie begin 
september kunnen stemmen.   
 
Voorafgaand aan de stemming wordt een toelichting gegeven en bieden we ruimte voor 
discussie en vragen. Het is belangrijk voor ons dat iedereen zich gehoord en begrepen voelt 
voordat er gestemd wordt over het zetten van de volgende stappen richting een fusie.   
Er zal middels handopsteking gestemd worden. Het voorstel wordt aangenomen als de 
meerderheid van de stemmen voor is, zowel bij AV Phoenix (22 maart) als bij  U-Track (25 
maart).   
 

Voor de ALV van AV Phoenix is geen voorafgaande aanmelding gewenst. Voor de ALV van U-
Track vragen we je aan te melden via secretaris@U-Track.nl. 

 

  



Bijlage 1: Samenvatting verslag werkgroep december 2023 
Voor- en nadelen fusie, zorgen en aandachtspunten.  

  



  



  



Bijlage 2: werkgroepen 2024 
Eerste aanzet welke aspecten opgepakt zullen worden door welke werkgroep  
 

1. Jeugd (indien nodig op te splitsen in subgroep pupillen en junioren)  
Focus op het (door)ontwikkelen van een geïntegreerd jeugdbeleidsplan met strategische en 
operationele richtlijnen voor hoe om te gaan met drie locaties, groepsopbouw, de aanpak 
van trainingen en wedstrijden en de begeleiding, werving, ontwikkeling en ondersteuning van 
trainers, evenals een jaarplanning. Het plan voorziet tevens in hoe de onderlinge 
afstemming van betrokkenen vorm te geven waaronder die met ouders.  

 
2. Masters, atleten technische nummers en wedstrijdatleten  

Beleid t.a.v. wedstrijdatleten en overige technische nummers/studenten. Aandacht voor 
bestaande afspraken en meerdere locaties, de coördinatie en de regels voor (incidenteel) 
trainen bij een andere groep.  

 
3. Lange afstandslopers en recreanten  

Aandacht voor: lange afstandslopers, HLG+Panhuys en recreanten. Met name de 
verschillende locaties, over en weer deelnemen aan trainingen en coördinatie.  

 
4. Accommodaties en materiaal  

Focus op het beheer en gebruik van faciliteiten zoals de drie banen, U-Steck, het 
Panboshuisje, en de krachthonken in Overvecht en M’weerd en de materialen.   
  

5. Eigen wedstrijden en vereniging-brede-evenementen 
Inventariseren welke eigen wedstrijden en vereniging-brede evenementen er zijn, wie de 
organisatoren zijn en welke middelen worden ingezet. Adviseren over structuur van 
losstaande organisatie-teams of een overkoepelende WOC. Ook advies m.b.t. samenhang 
tot andere elementen.  

 
6. Communicatie  

• Naamgeving van de nieuwe vereniging  
• Clubkleding/huisstijl  
• Website, social mediakanalen  
• Algemene communicatie naar leden  
• Sponsoring  

 
7. Financiën en ledenadministratie   

Houdt zich bezig met het samenvoegen van kostenstructuren en vermogens, het 
ontwikkelen van een nieuwe contributie- en trainersvergoedingenstructuur. Ook zal de 
werkgroep uitwerken hoe de fin- en ledenadministratie en de processen eruit kunnen gaan 
zien.  

 
  
  
 


